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Veřejné zasedání č. 12 

konané dne 22. 10. 2015 

na Úřadě městyse Liteň 

 

Přítomni: Ing. Miroslav Horák, Šárka Marcínová, Ing. Jiří Vodička, Miroslav Slanec, Rudolf Fiřt,  

                  Jiří Hrách, Filip Kaštánek, Miloslav Kliment, Jan Havelka 

Omluveni: 0     Neomluveni: 0  Hosté: 0  

Program: 

1) Zahájení 
2) Zvolení zapisovatele 
3) Zvolení ověřovatelů 
4) Kontrola zápisu č. 11 
5) Ukončení neschválené projekce 
6) Projednání zprávy kontrolního a revizního výboru 
7) Rozvázání smlouvy s Ateliérem Svatopluk o.p.s. 

8) Projednání obsazení úřadu a kompetencí 

9) Zrušení pracovního místa „stavební technik“ 

10) Odvolání starosty 

11) Rozpočet na právní služby pro zastupitele 

12) Zkapacitnění provozu školní družiny 

13) Rozpočtové opatření č. 9 

14) Žádost o úpravu dopravního značení v ulicích Měňanská a Školská 

15) Záměr prodej pozemku p.č.487 výměra 89 m² v k.ú. Liteň 

16) Žádost o umístění informační cedule vedle cesty na pozemku č.p. 185/1 

17) Žádost o nápravu týkající se sesuté zeminy na svahu nad domem č.p. 239 v Bělči 

18) Dodatek č. 1 k pojistné smlouvě č. 7720894260 – pojištění ČOV 

19) Kompenzace manželů L. 

20) Přijetí smlouvy a finanční částky dotace z kraje na hasiče 

21) Výpůjční řád audio-video techniky 

22) Projednání stanoviska obyvatel Bělče a Vlenec k rekultivaci pískovny 

23) Záměr prodej nebo směna pozemku p.č. 436  o výměře 92 m2 v k.ú. Liteň 

24) Žádost o záměnu poskytovaných prostor 

25) Žádost o odprodej nebo dlouhodobý pronájem pozemku 

26) Vyhláška o zákazu volného pobíhání psů, pohybu hospodářských a exotických zvířat 

27) Sjednání účelového úvěru na vybudování nových povrchů místních komunikací  

28) Seznámení Zastupitelstva městyse Liteň s výsledkem uskutečněné kontroly 

29) Diskuse 

30) Závěr 
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1) Zahájení 

Pan starosta Ing. Miroslav Horák přivítal přítomné občany a zastupitele a předal slovo místostarostce 
Šárce Marcínové. Místostarostka přivítala přítomné občany a zastupitele a zahájila Veřejné zasedání č. 
12 v 18:59 hod. Místostarostka konstatovala, že zasedání zastupitelstva bylo řádně svoláno, vyhlášeno 
a vyvěšeno. Dále uvedla, že Zastupitelstvo městyse se sešlo v plném počtu a je usnášení schopné.  
Zastupitel Ing. Vodička, uvedl, že řádně a včas nahlašoval bod jednání "Seznámení zastupitelstva s 
průběhem náhrady za spadlou Č0V“ a tento bod nebyl zařazen do programu. Starosta informoval, že 
není vhodné zveřejňovat obsah znaleckých posudků, aby to neuškodilo hladkému průběhu soudního 
jednání.  
 
Místostarostka seznámila přítomné s návrhem programu a navrhla doplnit tři následující body do 
programu:  
 
29) Uzavření MŠ v době vánočních prázdnin 
30) Projekt otevřená města 
31) Seznámení zastupitelstva s průběhem náhrady za spadlou ČOV 
 
 

HLASOVÁNÍ: pro: 9  proti: 0 zdržel se: 0 
 

Program Veřejného zasedání č. 12 byl schválen. 
 
 

2) Zvolení zapisovatele 
 
Místostarostka navrhla zapisovatelku Martinu Mottlovou. 
 

HLASOVÁNÍ: pro: 9   proti: 0 zdržel se: 0 
 

Zapisovatelkou byla schválena Martina Mottlová 
 
 

3) Zvolení ověřovatelů 
 
Místostarostka navrhla ověřovatele zastupitele Filipa Kaštánka a zastupitele Miroslava Slance.  
 

HLASOVÁNÍ:  pro: 8    proti: 0  zdržel se: 1 (Kaštánek) 
 

Ověřovateli zápisu byli schváleni zastupitel Filip Kaštánek a zastupitel Miroslav Slanec. 
 
 

4) Kontrola zápisu č. 11 
 
Místostarostka informovala, že proti Zápisu z veřejného zasedání č. 11, nebyly podané žádné námitky. 
 

HLASOVÁNÍ:  pro: 9  proti: 0 zdržel se: 0 
 

Zápis č. 11 byl schválen. 
 



3 
 

 
5) Ukončení neschválené projekce 
 
Místostarostka navrhla nové znění usnesení. 
 
Návrh usnesení č. 1 z 22. 10. 2015: 
Zastupitelstvo Městyse Liteň schvaluje, že materiály promítané zastupiteli, nebo na základě jejich 
podnětu, na veřejném zasedání, podléhají stejným pravidlům z Jednacího řádu zastupitelstva Městyse 
Liteň, jako veškeré ostatní materiály a dokumenty. 
 

HLASOVÁNÍ:  pro: 8  proti: 1 (p. Kaštánek)  zdržel se: 0 
 

Usnesení č. 1 z 22. 10. 2015 bylo schváleno. 
 
 
6) Projednání zprávy kontrolního a revizního výboru 
 
Místostarostka informovala, že Zpráva kontrolního a revizního výboru, projednávaná na zasedání č. 11 
neobsahovala reakce kontrolovaných osob.  
 
7) Rozvázání smlouvy s Ateliérem Svatopluk o.p.s. 
 
Bod předložil zastupitel Filip Kaštánek. Uvedl, že Atelier Svatopluk o.p.s. dlouhodobě neplní účel, 
k němuž byl založen. Mezi další důvody uvedl, že ÚM Liteň nepotřebuje prostředníka na spravování 
svého majetku. Zastupitel Jan Havelka informoval, že v prostorách učiliště, spravované Ateliérem 
Svatopluk o.p.s. je zázemí pro sociální služby, dále pořádá kulturní akce, vybudoval naučnou stezku a 
celkově zajišťuje údržbu celého objektu. Také informoval, že o část prostoru projevila zájem Naše 
škola, která by zde chtěla provozovat Alternativní školu.  
 
Návrh usnesení č. 2 z 22. 10. 2015: 
 
ÚM Liteň vypovídá nájemní smlouvu společnosti Atelier Svatopluk o.p.s. s okamžitou platností. 
 

HLASOVÁNÍ: pro: 3 (Vodička, Kaštánek, Kliment) 
                                        proti: 5 (Horák, Slanec, Fiřt, Hrách, Havelka) 

    zdržel se: (Marcínová) 
 

Usnesení č. 2 z 22. 10. 2015 nebylo schváleno. 

 

8) Projednání obsazení úřadu a kompetencí 
 
Bod předložil zastupitel Ing. Vodička. Z diskuse zastupitelstva vzešel návrh na zřízení nejméně 3 členné 
komise, která zpracuje návrh struktury obsazení úřadu a kompetencí. 
 
9) Zrušení pracovního místa „stavební technik“  
 
Zastupitel Ing. Vodička informoval o nehospodárnosti pracovního místa „stavební technik“. Zastupitel 
Jan Havelka informoval o náplni pracovního místa „stavební technik“. 
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Návrh usnesení č. 3 z 22. 10. 2015: 
 
Zastupitelstvo ruší k 1. 12. 2015 pracovní místo „stavební technik“ bez náhrady. 
 
Ukládá starostovi předložit do 14 dnů procesní a finanční rozvahu pro rozvázání  pracovně-právního 
vztahu s p. Havelkou a příslušné rozpočtové opatření.  
Předložit tyto rozvahy na příštím veřejném zasedání k odsouhlasení a následně provést rozvázání 
pracovního poměru. 
 
                                            HLASOVÁNÍ: pro: 3 (Vodička, Kaštánek, Kliment) 

                                                                   proti: 6 (Horák, Slanec, Fiřt, Hrách, Havelka, Marcínová) 
                                                                              zdržel se: 0 
 
Usnesení č. 3 z 22. 10. 2015 nebylo schváleno. 
 
10) Odvolání starosty 
 
Bod předložil zastupitel Ing. Vodička a informoval o neplnění usnesení starostou. Proběhla diskuse 
k tomuto bodu.  
 
Návrh usnesení č. 4 z 22. 10. 2015: 
 
Zastupitelstvo odvolává ing. Horáka s okamžitou platností z funkce starosty městyse Liteň.  
 

 
HLASOVÁNÍ: pro: 3 (Vodička, Kaštánek, Kliment) 

                           proti: 4 (Horák, Slanec, Fiřt, Havelka) 
                                                                         zdržel se: 2 (Hrách, Marcínová) 
 
Usnesení č. 4 z 22. 10. 2015 nebylo schváleno. 

 

11) Rozpočet na právní služby pro zastupitele 
 
Zastupitel Filip Kaštánek prezentoval tento bod. Z diskuze k tomuto bodu vzešla úprava navrhovaného 
usnesení.  
 
Návrh usnesení č. 5 z 22. 10. 2015: 
 
Zastupitelstvo městyse Liteň schvaluje rozpočet na právní služby ve výši 5.000,- Kč na r. 2016, na  
každého zastupitele s výjimkou starosty, který má k dispozici advokáty obce. Každý zastupitel před 
použitím těchto peněz oznámí ostatním zastupitelům účel a posléze i výsledek.   

 
HLASOVÁNÍ: pro: 7  

             proti: 2 (Fiřt, Havelka) 
                                                                               zdržel se: 0 
 
Usnesení č. 5 z 22. 10. 2015 bylo schváleno. 
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12) Zkapacitnění provozu školní družiny 
 
Místostarostka stručně informovala o vyřízení žádosti ředitelky školy, která zareagovala na 
připravovaný bod jednání a prostřednictvím Městyse Liteň požádala o navýšení kapacity základní školy, 
školní družiny a školní jídelny u Krajského úřadu Středočeského kraje a MŠMT. Krajský úřad 
Středočeského kraje rozhodl u Školní družiny o nejvyšším povoleném počtu žáků 120 a u Školní jídelny 
o nejvyšším povoleném počtu stravovaných 270 s účinností od 1. 9. 2016.  
Místostarostka přislíbila vypracování nového bodu na rozšíření školy do příštího zasedání s odhady 
počtu dětí na další roky.  
 
13) Rozpočtové opatření č. 9 
 
Místostarostka informovala o Rozpočtovém opatření č. 9 zpracovaném hlavní účetní slečnou Palkovou:  
 
Příjmy  
§ 6320 pol. 2322     + 538 809,- Kč přijaté poj. plnění od pojišťovny ZŠ a učiliště 
 
Výdaje 
§ 3113 pol. 5331      + 135 529,50 Kč          dorovnání financování poj.události ZŠ 
§ 3113 pol. 6121      + 162 618,- Kč  
 
§ 6171 pol. 5171       + 43 388,- Kč navýšení výdajů na opravu poj.události učiliště 
§ 6399 pol. 5901       + 197 273,50 Kč Rezerva  
 
ČOV 
§ 2321 pol.6121         - 2 484 654,97 Kč přesun fin. prostředků z pol. stavba na pol. technologie, 
z důvodu odpisování majetku 
§ 2321 pol.6122          + 2 484 654,97 Kč přesun fin. prostředků na pol. technologie z pol. Stavby 
 
§ 2321 pol. 6121          + 7 418 235,09 Kč stavba odvod DPH – PDP  
§ 2321 pol. 6122          +    829 528,98 Kč technologie odvod DPH – PDP 
§ 6399 pol. 5362          -  8 247 764,07 Kč vratka DPH – PDP 

Vliv na rozpočet                             0,- 
 
 
Návrh usnesení č. 6 z 22. 10. 2015: 
 
Zastupitelstvo schvaluje rozpočtové opatření č. 9 v předloženém znění. 
 

HLASOVÁNÍ:  pro: 9  proti: 0 zdržel se: 0 
 

Usnesení č. 6 z 22. 10. 2015 bylo schváleno. 

 

14) Žádost o úpravu dopravního značení v ulicích Měňanská a Školská 
 
Zastupitel Jan Havelka informoval o jednání se zástupci PČR a odboru dopravy Beroun, kterého se 
zúčastnili také dva zástupci žadatelů, z něhož vzešlo, že není možné snížit rychlost na 30 km/h a není 
možné nainstalovat příčné prahy. Dále uvedl, že oslovil projektanta, který navrhne možnost umístění 
přechodu pro chodce. Do konce příštího týdne bude zastupitel Havelka informovat zastupitelstvo. Pan 
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Čáp informoval o inteligentních semaforech. Paní Čápová informovala, že existuje projekt "Bezpečná 
cesta do školy". Byl osloven zastupitel Jan Havelka, aby zjistil, zda je možné tento projekt využít. 
 

15) Záměr prodej pozemku p.č. 487 výměra 89 m2 v k. ú. Liteň 
 

Místostarostka informovala o záměru prodat pozemek. 
 

 Návrh usnesení č. 7 z 22. 10. 2015: 
 
Zastupitelstvo městyse Liteň schvaluje záměr o prodeji pozemku p.č. 487 v k.ú. Liteň o výměře 89 m2, 
za podmínky zřízení věcného břemene pro účely přístupu k eventuelní opravě dešťové kanalizace, 
umístěné pod částí tohoto pozemku. 
 

HLASOVÁNÍ:  pro: 9  proti: 0 zdržel se: 0 
 

Usnesení č. 7 z 22. 10. 2015 bylo schváleno. 

 

16) Žádost o umístění informační cedule vedle cesty na pozemku p.č. 185/1 
 
Místostarostka informovala o žádosti. 
 
Návrh usnesení č. 8 z 22. 10. 2015: 
 
Zastupitelstvo městyse Liteň schvaluje umístění informační cedule vedle cesty na pozemku p.č. 185/1 
 

HLASOVÁNÍ:  pro: 9  proti: 0 zdržel se: 0 
 
Usnesení č. 8 z 22. 10. 2015 bylo schváleno. 
 
17) Žádost o nápravu týkající se sesuté zeminy na svahu nad domem č.p. 239 v Bělči 
 
Místostarostka informovala o žádosti.  
 
Návrh usnesení č. 9 z 22. 10. 2015: 
 
Se zástupci Golfu bude znovu projednáno vybudování účinného odvodnění pozemku p.č. 491/1 nad 
poškozeným svahem. Pověřen pan starosta. 
Dále pak žadatel bude muset očistit sesutý svah od nestabilních horninových úlomků a náletové 
vegetace a musí vybudovat opěrnou zeď z gabionů jak navrhuje Česká geologická služba. 
 

HLASOVÁNÍ:  pro: 9  proti: 0 zdržel se: 0 
 
Usnesení č. 9 z 22. 10. 2015 bylo schváleno. 

 

18) Dodatek č. 1 k pojistné smlouvě č. 7720894260 - pojištění ČOV 
 
Starosta informoval o pojištění zkolaudované ČOV. 
 
Návrh usnesení č. 10 z 22. 10. 2015: 
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1. Zastupitelstvo městyse souhlasí s uzavřením Dodatku č. 1 k pojistné smlouvě č. 7720894260 - 
pojištění ČOV 
2. Zastupitelstvo městyse ukládá starostovi ing. Horákovi vypracování seznamu movitých věcí v 
majetku Městyse Liteň ve spolupráci s firmou IKEP do 29. 2. 2016 
 

HLASOVÁNÍ:  pro: 9  proti: 0 zdržel se: 0 
 
Usnesení č. 10 z 22. 10. 2015 bylo schváleno. 

 

19) Kompenzace manželů L. 
 
Místostarostka uvedla, že manželé L. nemají na kompenzaci právní nárok. 
 
Návrh usnesení č. 11 z 22. 10. 2015: 
 
Zastupitelstvo schvaluje odpuštění poplatku za realizaci kanalizační přípojky jako kompenzaci za 
poškození manželů L. při prodeji pozemku. Toto odškodnění je konečné a nebudou dle vyjádření 
manželů L. požadovány další nároky. 
 

HLASOVÁNÍ: pro: 0 
                          proti: 7  

                                                                              zdržel se: 2 (Fiřt, Kaštánek) 
 
Usnesení č. 11 z 22. 10. 2015 nebylo schváleno. 

 

20) Přijetí smlouvy a finanční částky dotace z kraje na hasiče 
 
Místostarostka informovala o získání dotace na hasiče. 
 
Návrh usnesení č. 12 z 22. 10. 2015: 
 
Zastupitelstvo městyse souhlasí se Smlouvou o poskytnutí dotace z Programu účelové neinvestiční 
dotace v požární ochraně na výdaje jednotek SDH obcí Středočeského kraje v roce 2015 a přijímá 
finanční částku dotace ve výši 45 471,- Kč do rozpočtu obce na položku 4122 
 

HLASOVÁNÍ:  pro: 9  proti: 0 zdržel se: 0 
 
Usnesení č. 12 z 22. 10. 2015 bylo schváleno. 

 

21) Výpůjční řád audio-video techniky 
 
Místostarostka informovala o audio-video technice, která je uložena na ÚM a mohou si ji půjčovat 
spolky a organizace. Zastupitel Filip Kaštánek zpracoval podklady pro výpůjční řád, které pan starosta 
shledal za dostatečně kvalitní a předložil je ke schválení. Též byly doplněny zodpovědné osoby Ing. 
Miroslav Horák a zastupitel Jan Havelka. 
 
Návrh usnesení č. 13 z 22. 10. 2015: 
 
1. Zastupitelstvo městyse Liteň schvaluje Výpůjční řád audio-video techniky, zpracovaný zastupitelem 
Filipem Kaštánkem.  
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HLASOVÁNÍ:  pro: 8  proti: 1 (Kaštánek)  zdržel se: 0 

 
2. Zodpovědné osoby: Ing. Horák, p. Havelka 
 

HLASOVÁNÍ:  pro: 9  proti: 0 zdržel se: 0 
 

Usnesení č. 13 z 22. 10. 2015 bylo schváleno. 

 

22) Projednání stanoviska obyvatel Bělče a Vlenec k rekultivaci pískovny 
Místostarostka informovala o návrhu zastupitele Vodičky, zřídit alespoň 3 - 5  člennou komisi, která by 
se pískovnou zabývala a na konci roku by předložila zastupitelstvu návrhy na řešení pískovny. Komise 
nebude výhradně ze zastupitelů. Zastupitel Kaštánek informoval o dočasném vynětí ze zemědělského 
půdního fondu. Místostarostka požádala zastupitele Filipa Kaštánka spojením s dotčenými orgány, 
který tento úkol přijal. 
 

23) Záměr prodej nebo směna pozemku p.č. 436 o výměře 92 m2 v k.ú. Liteň 
 
Místostarostka seznámila přítomné se záměrem prodeje pozemku p.č. 436 o výměře 92 m2. 
 

Návrh usnesení č. 14 z 22. 10. 2015: 
 
Zastupitelstvo schvaluje záměr prodeje pozemku p.č. 436 o výměře 92 m2 za cenu v místě a čase 
obvyklou. 
 

HLASOVÁNÍ:  pro: 9  proti: 0 zdržel se: 0 
 

Usnesení č. 14 z 22. 10. 2015 bylo schváleno. 

 

24) Žádost o záměnu poskytovaných prostor  
 

Místostarostka informovala o žádosti domečku hořovice, který měl nevyhovující prostory v budově 
Kina. 
 
Návrh usnesení č. 15 z 22. 10. 2015: 
 
Zastupitelstvo městyse Liteň schvaluje záměnu poskytovaných prostor v budově Kina dle přiložené 
žádosti. 
 

HLASOVÁNÍ:  pro: 9  proti: 0 zdržel se: 0 
 

Usnesení č. 15 z 22. 10. 2015 bylo schváleno. 

 

25) Žádost o odprodej nebo dlouhodobý pronájem pozemku 

 

Místostarostka informovala o žádosti o projednání odprodeje nebo pronájmu pozemku p.č.1004/6 pro 
výstavbu vysílače o výšce 8 m. Původní návrh byl na výšku 16 m. Zástupce Data connectu přislíbili 
obejít všechny občany, kteří bydlí v bezprostřední blízkosti a zjistí jejich stanoviska k výstavbě vysílače. 
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26) Vyhláška o zákazu volného pobíhání psů, pohybu hospodářských a exotických zvířat na veřejném 
prostranství 
 

Místostarostka informovala o vypracování vyhlášky s účinností od 1.1.2016 
Návrh usnesení č. 16 z 22. 10. 2015: 
 
Zastupitelstvo městyse Liteň vydává Obecně závaznou vyhlášku obce č. 1/2016 o Zákazu volného 
pobíhání psů, pohybu hospodářských a exotických zvířat na veřejném prostranství. 
 

HLASOVÁNÍ:  pro: 9  proti: 0 zdržel se: 0 
 

Usnesení č. 16 z 22. 10. 2015 bylo schváleno. 

 

27) Sjednání účelového úvěru na vybudování nových povrchů místních komunikací včetně chodníků, 
dešťové kanalizace a projektové dokumentace 
 
Zastupitel Fiřt představil jím navrhovaný bod. Suma 53 mil. je cena, co by stálo vybudování nových 
povrchů místních komunikací včetně chodníků, dešťové kanalizace a projektové dokumentace. V 
případě dotace je potřeba mít finance na spoluúčast. (5 - 10 mil.)  
 
28) Seznámení zastupitelstva městyse s výsledkem uskutečněné kontroly výkonu samostatné 
působnosti provedené u Městyse Liteň  
 
Místostarostka seznámila zastupitelstvo s výsledkem uskutečněné kontrole výkonu samostatné 
působnosti provedené u Městyse Liteň,  Ministerstvem vnitra. 
 
Návrh usnesení č. 17 z 22. 10. 2015: 

1) Zastupitelstvo městyse určuje osobu odpovědnou za vyhotovení zápisu ze zasedání se 
všemi zákonem stanovenými náležitostmi (podpis starosty, počet přítomných členů 
zastupitelstva, řádně schválený pořad jednání, průběh a výsledek hlasování a přijatá 
usnesení) : Martinu Mottlovou 

2) Zastupitelstvo městyse ukládá starostovi ing. Horákovi, vyvolat jednání s osobami 
v současnosti považovanými za majitele pozemků p.č. 895/5, 895/6, 895/7 a p.č. 772 a 
nájemce p.č. 373. Vrátit přijatá plnění a správným způsobem zopakovat prodej. 

3) ZM bere na vědomí informaci, že ÚM zpracoval evidenci právních předpisů – OZV platné 
i zrušené. Dále, že ÚM bude důsledně dbát na dodržování zákonných lhůt v případě 
vyřizování žádostí o informace dle InfZ.  

4) ZM ukládá ÚM  
a) zveřejnit informace poskytnuté na základě žádosti ve smyslu InfZ na nových 

internetových stránkách 
b) doplnit soubor povinně zveřejňovaných informací způsobem umožňující dálkový 

přístup na nových webových stránkách 
c) zveřejnit zpracovanou výroční zprávu o činnosti městyse v oblasti poskytování 

informací za r. 2014 jako součást souboru povinně zveřejňovaných informací na 
nových webových stránkách 

 
 

HLASOVÁNÍ:  pro: 9  proti: 0 zdržel se: 0 
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Usnesení č. 17 z 22. 10. 2015 bylo schváleno. 

 

 

 

29) Uzavření MŠ v době vánočních prázdnin 

 

Návrh usnesení č. 18 z 22. 10. 2015: 

Zastupitelstvo Městyse Liteň schvaluje uzavření MŠ v době vánočních školních prázdnin od 23. 
12. 2015 do 4. 1. 2016 (obnovení provozu). 
 

HLASOVÁNÍ: pro: 7 
                          proti: 0 

                                                                              zdržel se: 2 (Vodička, Kaštánek) 
 
Usnesení č. 18 z 22. 10. 2015 bylo schváleno 

 

30) Otevřená města 
 
Zastupitel Filip Kaštánek představil vznikající projekt Otevřená města, kterého by se mohl Městys Liteň 
zúčastnit. 
 

Návrh usnesení č. 19 z 22. 10. 2015: 
Zastupitelstvo městyse Liteň: 
1. bere na vědomí informace o cíli spolku Otevřená města, z.s., a o průběhu jeho zakládání obsažené v 
důvodové zprávě,  
2. vyjadřuje zájem na tom, aby se městys Liteň účastnil jednání o založení spolku Otevřená města, z.s., 
s možností získat základní nebo přidružené členství ve spolku,  
3. ukládá Filipu Kaštánkovi  
1. zahájit jednání o textu stanov spolku Otevřená města, z.s., se zástupci ostatních samospráv, a 
parafovat jménem městyse Liteň dojednaný text stanov,  
2. předložit dojednaný text stanov k projednání zastupitelstvu městyse 
 

HLASOVÁNÍ: pro: 7 
                          proti: 0 

                                                                              zdržel se: 2 (Kliment, Kaštánek) 
 
Usnesení č. 19 z 22. 10. 2015 bylo schváleno 

 

31) Náhrada škody za spadlou ČOV 

 

Zastupitel Ing. Vodička požádal o informace, v jaké fázi se nachází náhrada škody za spadlou ČOV a 
jaké jsou další plánované kroky z ÚM. Starosta informoval o vypracovaných posudcích. V této věci byly 
prozatím pouze ústní jednání. Do konce měsíce budou veškeré podklady předány Judr. Veberovi, který 
nás bude zastupovat u soudu.  
 

32) Diskuse 

 

- paní Čápová  
1) děkuje za instalaci kontejner na kovový odpad, kontejnery na plasty 




